

# LFP

## LUXURY PROPERTIES 地标

Hong Kong, China 中国香港	HK\$80
Singapore 新加坡	\$S12
Malaysia 马来西亚	M\$28
Thailand 泰国	\$800
China 中国	R\$6100
Indonesia 印度尼西亚	R\$6,000
Philippines 菲律宾	PH\$2
South Korea 韩国	₩11,000
Japan 日本	¥600
India 印度	₹600
Dubai (DHA) 阿拉伯酋长国	AED23
Australia 澳大利亚	A\$11
New Zealand 新西兰	NZ\$14
Europe 欧洲	EUR10
USA 美国	US\$12
Rest of Asia 亚洲其他地区	US\$10
Rest of World 世界其他地区	EUR10

7月/8月 JULY/AUGUST 2015

**321**  
 PROPERTIES  
 FOR SALE  
 321个房产项目  
**BILINGUAL**  
 English - Chinese  
 中英双语

See this property on page 72  
 关于此房产详见本刊第72页

PHOTOGRAPHY | INTERIORS | ARCHITECTURE

7月/8月 JULY/AUGUST 2015



# SUMMER'S 夏之物语 EDGE

**FEATURE 专辑 | Sydney 悉尼**  
**CREATOR 零距离 | Ramón Esteve**  
**FOCUS 热点聚焦 | Berlin's Mitte 柏林中心区**  
**ZOOM 热点聚焦 | Samujana Villas 苏梅岛的诱惑**



## Downtown Digs 中心居所

**M**illennium Tower Boston is nearing the finish line. The 442-unit luxury residence at 1 Franklin Street is slated for completion next summer. The 60-storey tower was designed by Handel Architects and offers three categories of one, two and three bedroom units ranging from 821 to 12,846 square feet. Along with bespoke kitchens by Poggenpohl, owners enjoy 24-hour concierge, valet service, a private health club with indoor lap pool, and a two-level exclusive residents' club featuring a theatre, billiards tables, fireplace, library and gourmet cuisine courtesy of celebrity chef Michael Mina. Prices range from US\$1.15 million to US\$37.5 million. **LP**

[www.millenniumtowerboston.com](http://www.millenniumtowerboston.com)

**位**于弗兰克林路1号的波士顿高端住宅项目千禧豪宅阁预计将于明年夏季竣工。该项目高60层，共有442个豪华单位，由美国汉德建筑事务所设计。户型为一卧、两卧和三卧，面积为821至12,846平方英尺。除了知名厨具制造商博德宝提供的厨房，业主还可以享受全天候礼宾服务、代客泊车服务和带室内游泳池的私家健康俱乐部。业主俱乐部高两层，有电影院、台球桌、壁炉、图书馆和星级大厨迈克尔·米纳烹制的美食。单位售价为115万美元至3,750万美元不等。 **LP**

[www.millenniumtowerboston.com](http://www.millenniumtowerboston.com)